
Skolebestyrelsesmøde Sejs Skole torsdag den 16.6..22 klokken 18.00-22.00 in-

klusiv spisning. 

Mødet afholdes i det sædvanlige lokale.  
Afbud: Mikkel, Kirsten, Brian  

Dagsorden Referat 
1. 

Orientering om ansættelser 

(18.00-18.10)  

Kristian orienterer om forløbet med ansættelser af lærere 

samt om behov for yderligere ansættelser.   

 

a) Nye lærere 

b) Evt. nye behov for ansættelser 

c) Spørgsmål 

 

 

a) 

Der sker nogle ændringer i personalegruppen: 

to lærer og en pædagog går på pension her til 

sommerferien, en lærer skal arbejde i en fami-

lievirksomhed, en lærer vender ikke retur fra 

orlov og tre lærere skal have orlov/barsel. 

Der er derfor blevet ansat 4 lærer i faste stillin-

ger og 2 i årsvikariater samt en barselsvikar. 

Der er endnu ikke ansat en pædagog. Ansættel-

sessamtaler i uge 26. 

2. 

Skolebestyrelsens beretning 

(18.10-18.25) 

 

Formandsskabet fremlægger beretning for året der gik. Hvis 

det kan nås tilsendes beretningen inden mødet. I modsat fald 

uddeles den på mødet.  

 

a) Fremlæggelse af beretningen og drøftelse 

b) Beslutning om endelig udgave 

 

 

a) 

Der er udsendt et udkast som formandskabet og 

tidligere formand har ”nikket” af. 

Medlemmerne giver udtryk for, at det er en god 

og fyldestgørende beretning 

Drøftelse og en enkelt tilretning 

b) 

Beretningen skal lægges på hjemmesiden og 

også i et opslag til alle forældre her inden som-

merferien 

På de kommende forældremøder eller i forbin-

delse med orientering om kontaktforældre til de 

forskellige årgange, kan man gøre opmærksom 

på beretningen 

Den skal tages op på første bestyrelsesmøde i 

august, som et afsæt for det videre arbejde 
3. 

Orientering om status på økonomien 2022 

(18.25-18.35)  

 

Alle skoler og institutioner skal inden sommerferien komme med 

en status på, hvordan man forventer resultatet bliver for 2022.  

 

Der er nogle forudsætningsændringer, som påvirker det forven-

tede resultat. 

a) Orientering ved Kristian 

b) Spørgsmål og drøftelse 

 

 

a) 

Der er udsigt til, at der kommer udgifter på drift 

og anlæg. Så de forventede 25 mio ekstra til 

skoleområdet kommer måske ikke. 

Der betales 1% i en solidarisk barselsfond i Sil-

keborg Kommune. Men den har ikke været stor 

nok, så der er kommet en ekstra regning på kr 

125.000 til Sejs Skole. 

Elevtallet forventes at lande på 730 i stedet for 

740 pr 5.september. 

Der er to elever mere end forventet, som skal i 

specialklassetilbud. Det giver en merudgift på 

kr 350.000 kommende skoleår. 



Derfor forventes årsresultatet at ende på et ne-

gativt resultat på kr. 470.000 

4. 

Principper  

(18.35-18.55) (Opdateret bilag vedlagt) 

 

En fortsættelse af revideringen af principperne, idet der på 

vedhæftede bilag er lavet forslag til ændringer for 3.2 til 3.4. 

Ændringsforslaget er skrevet med rødt.  

 

a) Fremlæggelse af forslag til ændringer 

af principperne for punkterne 3.2 til 3.4 

b) Drøftelse og beslutninger 

a) 

3.2 – ingen bemærkninger 

3.3 – skal kigges på i kommende skoleår, da der 

er lovændringer på vej 

3.4 – ingen bemærkninger 

 

b) 

Drøftelse af at dokumentet er omfattende, og 

om der skal nedsættes en arbejdsgruppe, som 

kan arbejde på det mellem møderne i et arbejds-

dokument  

Der gives udtryk for, at det også gør noget for 

processen, at tilretningen drøftes på møderne 

 

5. 

Orientering  

(18.55-19.00) 

 

c) Formand  

d) Skoleledelsen  

e) Andre medlemmer 
 

 

a) 

Henvisning til avisartikel i MJA 

b) 

SB har formuleret en skrivelse med et ønske 

om at blive inddraget i Idé og programudval-

gets arbejdsproces omkring udviklingen i Sejs 

c) 

Anne Hammer er med i ”Ekspertgruppe for 

køns betydning for faglig udvikling i dagtilbud, 

Folkeskole og Ungdomsuddannelser” 

 

Wout har udviklet en app til legegrupper, som 

han vil dele til inspiration: 

https://legegrupper.herokuapp.com/ 

 

 

6. 

Punkter til kommende møder  

(19.00-19.05) 
• Principper fortsat – husk 3.3 

• Drøftelse af differentierede mødetider for eleverne 

• Præsentation af indholdet af samarbejdet med Kirken på 3. år-

gang 

• Særligt begavede børn 

• Nyt princip om digitale medier jf maj-mødet 22 

• Punkt om kommunikation. Jf. maj-mødet 22 
 

 

 

 

7.  

Evt.  

(19.05-19.10) 

 

Intet 

8. 

Mødeplan for kommende skoleår 

(19.10-19.30) (forslag vedlagt som bilag) 

 

Det politiske udvalg og skoleafdelingen ønsker at styrke dia-

logen mellem skolebestyrelserne og det politiske udvalg. 

Derfor er der angivet et antal uger, som man ønsker at 

 

a) 

Der er kommende skoleår et ønske fra B&U 

om, at skolebestyrelsesformanden kan have no-

get med til Dialogmøderne. Derfor skal SB mø-

derne placeres forud for disse. 

 

6.oktober ændres til 29.september 

18.januar ændres til 17.januar 

21.februar ændres til 20.februar 



skolebestyrelsen holder møder i, således at forskellige for-

hold kan blive drøftet i alle skolebestyrelser i kommunen i 

den samme uge. På baggrund af det, har jeg (Kristian M) ud-

arbejdet et forslag til mødeplan, som er vedhæftet  

 

a) Fremlæggelse af forslaget 

b) Drøftelse 

c) Beslutning. 

 

Opdateret plan: 

Torsdag den 29.9.22 

Tirsdag den 22.11.22 

Torsdag den 15.12.22 

Tirsdag den 17.1.23  

Mandag den 20.2.23  

Torsdag den 30.3.23 

Onsdag den 10.5.23 

Tirsdag den 13.6.23 

 

 

Klokken 19.30 spiser vi en sommermiddag sammen med både de afgående, de blivende 

og de nye medlemmer af skolebestyrelsen.  


